



UNIVERSITY OF BALTIMORE (USA)

Bauherr Client

University of Baltimore

Architektur Architecture

Behnisch Architekten, Stuttgart/Bosten mit Ayers Saint Gross, Baltimore

Realisierungsdatum Year of realisation

2013

Produkte Products

Roxxane Home Tischleuchte, Office Air LED

Einsatzbereiche Fields of use

Arbeiten, Lehren, Versammeln, Empfangen

Kurzbeschreibung/Konzept

Short description/Conception

Fast 300 Nimbus LED-Leuchten erhellen den Neubau der juristischen Fakultät an der University of Baltimore, geplant von Behnisch Architekten und Ayers Saint Gross. Stefan Behnisch empfahl dem Hochschulpräsidenten Nimbus LED-Leuchten. Seine Wahl fiel auf die Stehleuchte Office Air LED und die flexible LED-Tischleuchte Roxxane Home. Beide erhellen nun in weiten Teilen die Büros und die Studienplätze in der Bibliothek. „Beide Leuchten haben ein sehr ansprechendes Design und passen zu der fortschrittlichen, nachhaltigen Architektur des Neubaus“, lobt Behnisch das Leuchtdesign. Die University of Baltimore erhielt für das neue John and Frances Angelos Law Center das LEED-Zertifikat in Platin.

Almost 300 LED luminaires light up the new Law Faculty building at the University of Baltimore, planned by Behnisch Architekten and Ayers Saint Gross. Stefan Behnisch recommended Nimbus LED luminaires to the president. He decided in favour of the Office Air LED floor-standing luminaire and the Roxxane Home flexible LED desk luminaire. Both now light up the offices in large parts of the new building as well as the study places in the library. „Both luminaires have a very appealing design and fit in with the progressive, sustainable architecture of the new building,“ Behnisch remarked in praise of the luminaire design. The University of Baltimore received the LEED certificate in platinum for the building.



nimbus group

nimbus^x rosso^x

Nimbus Group Gmbh Sieglestraße 41 D-70469 Stuttgart
T + 49 7 11/63 30 14-0 F + 49 7 11/63 30 14-14
info@nimbus-group.com www.nimbus-group.com